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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید احد حامدی اصل  را گرامی می دارد

نرخ تورم بهمن 3۴ درصد شد؛
تورم نقطه ای خوراکی ها از ۶۷درصد 

عبور کرد
نرخ تورم نقطه ای بهمن ماه در مقایسه با ماه قبل ٢واحد درصد 
افزایش یافته است. نرخ تورم نقطه ای گروه عمده »خوراکی ها« 
با افزایش ٦.٩واحد درصدی به ۶درصد رسید. تورم سالیانه نیز 

از ۳۴درصد عبور کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، تورم نقطه ای، 
درصد تغییر عدد شاخص قیمت، نسبت به ماه مشابه سال 
قبل می باشد. نرخ تورم نقطه ای در بهمن ماه ١٣٩٩ به عدد 
طور  به  کشور  خانوارهای  یعنی  است؛  رسیده  ٤٨,٢درصد 
میانگین ٤٨.٢درصد بیشتر از بهمن ١٣٩٨ برای خرید یک 

»مجموعه کالاها و خدمات یکسان« هزینه کرده ¬اند.
قبل  ماه  با  مقایسه  در  بهمن ماه ١٣٩٩  نقطه ای  تورم  نرخ 
افزایش یافته است. نرخ تورم نقطه ای گروه  ٢واحد درصد 
افزایش  با  دخانیات«  و  ها  آشامیدنی  »خوراکی ها،  عمده 
٦,٩واحد درصدی به ٦٦.٨درصد و گروه »کالاهای غیر خوراکی 
و خدمات« با کاهش 0.٢ واحد درصدی به ٣٩.٧درصد رسیده 

است.
این در حالی است که نرخ تورم نقطه ای برای خانوارهای شهری 
٤٧,٢درصد است که نسبت به ماه قبل ١,٧واحد درصد افزایش 
داشته است. هم چنین این نرخ برای خانوارهای روستایی 
٥٣,٦درصد بوده که نسبت به ماه قبل ٣,٨واحد درصد افزایش 

داشته است.
نرخ تورم ماهانه خانوارهای کشور، درصد تغییر عدد شاخص 
قیمت، نسبت به ماه قبل می باشد. نرخ تورم ماهانه بهمن 
١٣٩٩ به ٢,٥ درصد رسیدهاست. تورم ماهانه برای گروه های 
عمده »خوراکی ها، آشامیدنی ها و دخانیات« و »کالاهای غیر 
خوراکی و خدمات« به ترتیب ٥.٢درصد و ١.١درصد بوده است.

این در حالی است که نرخ تورم ماهانه برای خانوارهای شهری 
٢,٤درصد است که نسبت به ماه قبل 0.٥ واحد درصد افزایش 
داشته است. هم چنین این نرخ برای خانوارهای روستایی 
٣.٣درصد بوده که نسبت به ماه قبل ١.٦واحد درصد افزایش 

داشته است.

افزایش نرخ تورم سالانه خانوارهای کشور

تغییر  درصد  سالانه،  تورم  نرخ  آمار،  مرکز  اعلام  اساس  بر 
میانگین اعداد شاخص قیمت در یک سال منتهی به ماه 
جاری، نسبت به دوره مشابه قبل از آن می باشد. نرخ تورم 
سالانه بهمن ماه١٣٩٩ برای خانوارهای کشور به ٣٤,٢درصد 
رسیده که نسبت به همین اطلاع در ماه قبل، ٢واحد درصد 

افزایش نشان می دهد.
هم چنین نرخ تورم سالانه برای خانوارهای شهری و روستایی 
به ترتیب ٣٤,١درصد و ٣٥درصد می باشد که برای خانوارهای 
برای خانوارهای روستایی  افزایش و  شهری ١,٩واحد درصد 

٢.٥واحد درصد افزایش داشته است.

تورم به زبان آمار

هرگز موافق تغییر سرمربی در کوران مسابقات نبوده ام. آمار 
هم نشان می دهد تغییر سرمربی چندان با مذاق استقلال 
سازگار نیست و این کار در جریان بازی ها کمکی به تیم نمی 
کند. اما حالا که به نیم فصل رسیده ایم، می شود راحت تر 

به تغییر هم فکر کرد. 
تاکید کنم که همچنان معتقدم فکری بهترین گزینه برای 
نشستن روی نیمکت استقلال است. اما بشرطها و شروطها! 
وقتی بسیاری از اهالی فوتبال از سر دلسوزی نوشتند کادر 
فکری نیاز به تقویت دارد، سرمربی استقلال ابتدا موضع 
گرفت. اما بعد از مدتی دست به تغییراتی زد که در علوم 
نظانی به آن »عملیات ایذایی« گفته می شود، یعنی تحرکاتی 
که عملا نتیجه ای ندارد اما اذهان را منحرف می کند و به 

وسیله آن می شود وقت خرید! 
مثلا تغییر غیرضروری بدنساز تیم، در حالی که استقلال 

مشکل استراتژی و طراحی تمرین مطابق با شرایط مسابقه 
بعدی دارد! فکری تغییر را نپذیرفت و اگر اصرار به همین 
فرمان داشته باشد، خیلی زود حامیانش را از دست خواهد 
داد. چون کسی روی به مقصد رسیدن بار کج شرط نمی بندد! 
کما اینکه خیلی ها برخلاف خود محمود فکری، مطمئن 
بودند صدرنشینی آبی ها سرپوشی موقت بر ضعف های 
تاکتیکی آشکار و نهان تیم است. از ضعف مدیریتی استقلال 
در پست های دیگر بسیار نوشته ام. اما همین تیم استقلال 
نشان داده پتانسیل قهرمانی را دارد. فکری از فرصت افت 
پرسپولیس پس از لیگ قهرمانان هم هیچ بهره ای نبرد. از 
فکری که بگذریم، گزینه های اصلی برای جانشینی او، »فرهاد 

مجیدی« و »امیر قلعه نویی« هستند. 
برخلاف نوشته اخیر مدیر سابق روابط عمومی استقلال )که 
یک بار قسم خورد هرکاری می کند تا پای امیر به استقلال باز 
نشود( شکست دیروز گل گهر به معنای خارج شدن نام قلعه 
نویی از جمع گزینه ها نیست. اتفاقا دیروز به امیر ثابت شد 
تنها جایی که ممکن است او بتواند بر ظلم حاکم بر فوتبال 

ایران غلبه کند، همین استقلال است.
گزینه بعدی فرهاد مجیدی است که عملکرد این فصل فکری 
و مرفاوی ثابت کرد چقدر او را دست کم گرفته بودیم. اینکه 
ذوب آهن »مجتبی حسینی« را به فرهاد ترجیح داد، اتفاق 
خوبی نبود. پای کار نماندن مجیدی هر مدیری را نگران 

می کند. اما اگر فرهاد قدری تحملش را بالاتر ببرد، استقلال 
با او بدتر از شرایط فعلی اش نخواهد بود.

به جز این ها و در غیاب گزینه های ایده آل خارجی، استقلال 
می تواند نیم نگاهی هم به »محمد تقوی« )که مایل به کار 
در ایران نیست(، »سهراب بختیاری زاده« و... داشته باشد. 
البته که تغییر روی نیمکت باید پتانسیل قهرمانی این تیم را 
بالفعل دربیاورد. وگرنه تغییر مربی ای که نتیجه محسوسی 

نداشته باشد، خود یک عمل ایذایی است... 

سرمقاله

آینده ی مبهم نیمکت استقلال؛

فکری با همین فرمان یا دیگران...؟

حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهوری  رئیس  معاون 
همه  پیش فروش  یا  فروش  گفت:  محیط زیست 
نگرفته اند،  را  محیط زیست  مجوز  که  خودروهایی 
غیرقانونی است و بر اساس پیگیری سازمان حفاظت 

محیط زیست، جلوی این تخلف گرفته می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سازمان حفاظت 
پیش فروش  درباره  کلانتری  عیسی  زیست،  محیط 
خودروهای جدید که مجوز محیط زیست را اخذ نکردند، 

اظهارکرد: اجازه پیش فروش ندارند.
وی افزود: پیش فروش خودرو بدون مجوز محیط زیست 
را به ریاست جمهوری منعکس کردیم تا جلوی این کار 

را بگیرند.
کلانتری با بیان اینکه تا زمانی که مجوز سازمان حفاظت 
محیط زیست اخذ نشود، اجازه پیش فروش خودرو را 
ندارند، گفت: وزیر صنعت، معدن و تجارت نیز گفته که 
من اجازه پیش فروش ندادم و باید جلویش گرفته شود.

معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت، بر 
نقش خریدهای اینترنتی در کاهش شیوع بیماری کرونا 

تأکید کرد.
محسن فرهادی اظهار کرد: با توجه به اینکه وارد ماه 
اسفند می شویم، در این ماه مردم به طور سنتی برای 
خرید وسایل و ملزومات به بازار و اماکن خرید می روند. با 
توجه به مصوبه هفته گذشته ستاد ملی کرونا، تسهیلاتی 
در این باره مصوب شده و برای سال نو، تمهیدات جدید 

دیده شده است.
وی ادامه داد: در کمیته امنیتی اجتماعی وزارت کشور 
بحث های متفاوتی مطرح شده و با توجه به اینکه این 
کمیته ذیل ستاد ملی کرونا است، در اتاق اصناف و 
وزارت صمت به عنوان یک مأموریت ویژه، به آن ها اعلام 
شده که با راه اندازی سایت های مختلف و حمایت از 
سایت های خرید و فروش الکترونیک، تمهیداتی را در 
نظر بگیرند که مردم بدون حضور در پاساژها و فروشگاه ها 

بتوانند مایحتاج خود را خرید کنند.
فرهادی تصریح کرد: البته در خیلی جاها نان، میوه و 
ارزاق عمومی را هم می توان با پیک و به طور الکترونیکی 
خرید کرد اما این مسأله هنوز در جامعه گسترش نیافته 
است و گسترش این مسأله به دو صورت امکانپذیر است.
وزارت  با  موضوعی  ارتباط  که  اول  مسأله  گفت:  وی 

بهداشت دارد، این است که تسهیلاتی باید ایجاد شود 
که مردم با دسترسی های راحت و الکترونیک بتوانند 
سفارشات خود را انجام دهند. مسأله دوم که توصیه 
و پیشنهاد ما است ولی مأموریت ذاتی وزارت بهداشت 
نیست، این است که خرید اینترنتی و الکترونیک را 
می توان با تخفیف هایی حتی ارزان تر از خرید حضوری 
ارائه داد که مردم به جای اینکه حضوری به مراکز خرید 
را  اقلام  با تخفیف های خوب،  بتوانند  مراجعه کنند، 
دریافت کنند. نباید اینطور باشد که خرید اینترنتی برای 

مردم گران تر شود.
خریدهای  اهمیت  بهداشت  وزارت  گفت:  فرهادی 
اینترنتی را در دستور کار پیگیری با اولویت خود قرار 
جدی  مکاتبات  هفته  ابتدای  داریم  نظر  در  و  داده 
در این باره را با وزارت صمت، اتاق اصناف و تمام 
دستگاه های مرتبط داشته باشیم که این کار را برای 

اسفند ماه انجام دهند.
معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
خاطرنشان کرد: در اقدام اول وزارت بهداشت در تمامی 
جلسات و در تمامی پروتکل های بهداشتی، سیستم 
خرید الکترونیکی و اینترنتی و مجازی را توصیه کرده 
است و گفته است که به جای اینکه واحد صنفی را 
تعطیل کنید، فروش را مجازی و الکترونیکی کنید. حتی 

در بدترین شرایط بحرانی یعنی شرایط قرمز کرونایی هم 
سیستم الکترونیک می تواند برقرار باشد زیرا ارتباطات 

افراد کاهش می یابد.
وی تصریح کرد: ما به مردم توصیه می کنیم تا جایی که 
ممکن است در خانه بمانند و تغییر رنگ شهرها را دلیل 
برای اتمام بیماری ندانند، زیرا ما ویروس در گردش را 
همچنان در کشور داریم. درست است مرگ و میر ما 
کاهش یافته ولی مرگ بین ۵۰ تا ۸۰ نفر در روز همچنان 
رقم بالایی است بنابراین مردم باید عادت به خرید کردن 
مجازی و اینترنتی سوق داده شوند. هرچند بسیاری از 
خانواده ها هم هستند که در حال حاضر از این طریق 

خریدهای خود را انجام می دهند.
فرهادی گفت: شرایط اساسی برای خریدهای اینترنتی 
نباید فراموش شود، یعنی بستر الکترونیک باید فراهم 
شود اما با تخفیف های ویژه و ارزان تر از خرید حضوری 
هم مهم است و ما این مسأله مهم را به طور مکتوب 
آماده کرده ایم و به وزارت صمت ارسال خواهیم کرد. 
بخش خصوصی اگر مشتری بیشتری داشته باشد، صرفه 
اقتصادی بیشتری دارد و برای مردم هم اقتصادی تر است 
که به جای صرف هزینه بنزین و رفت و آمد بتوانند با 
پیک و پست خریدهای اینترنتی خود را از فروشگاه های 

اینترنتی معتبر انجام دهند.

فروش خودروهای بدون مجوز محیط زیست غیرقانونی است

تأثیر خریدهای اینترنتی در کاهش شیوع کرونا

محیط زیست

کرونا در ایران

محمد حیرانی

 نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه

جمهوریت به داد میدان 
جمهوری رسید

پروژه زیرگذر میدان جمهوری 
که ماه ها با فراز و نشیب های 
توانست  بود،  همراه  فراوان 
در ٢٢بهمن ماه سال جاری با 
حضور نمایندگان و مسئولان 
بزرگداشت  در  استانی 
چهل ودومین سالگرد پیروزی 
متوقف  اسلامی  انقلاب 
شود و با تغییر رویه از مجرای ابتدایی و تبدیل به چهارراه 
شدن، برای بسیاری از اهالی فن، کارشناسان، ارباب جراید، 
متخصصان، دوستداران محیط زیست و نهادهای ذی صلاح، 

پایان مطلوب و ایده آل را رقم بزند.
برپایی  و  پیگیری  شاهد  گذشته  درهفته های  درحالی 
پویش های متناوب در این راستا بودیم که با برگزاری جلسات 
متعدد و با اشتراک گذاشتنِ نقطه نظرات مطلوبِ اهالی فن و 
رسانه در این میان، سعی بر اجرای لغو این پروژه بود که در 
این راستا و به موازات رویکردها و دیدگاه های محیط زیستی 
و شهری در لغو پروژه، شفافیت بیشتر با عملکرد به موقعِ 
مسئولان در جشنِ ٤٢سالگیِ انقلاب به وجود آمد و با تذکرات 

و دفاع به موقع و برحق، لغو پروژه اجرایی شد.
اگرچه نمی توان پیگیری و ممارست مباشران ذی ربط در این 
مسیر را نادیده گرفت اما رویکرد نهاییِ مؤثر در این مجرا به 
اعتقاد کارشناسانِ اهل فن و مختصصانِ امر، پرهیز از دوقطبی 
بودن در امور شهری و عدم بسط مسائل زیست محیطی به 
موضوعات سیاسی است که باتوجه به این امر که بسیاری از 
افراد در این موضوع، سعی بر سیاسی جلوه دادنِ این پروژه 
داشتند اما وقتی پای نهادهای اجتماعی- مدنی در کنار مردم 
و خواسته های برحق شان باز می شود، می توان شاهد دفاع 
مسئولان و حضور به موقع آنان در این عرصه بود که در این 
امر نیز، لغو پروژه میدان جمهوری را می توان یکی از ثمرات 
٢٢بهمن ماهِ جاری در سالنامۀ شهریِ کرج دانست و با تأکید 
بر این موضوع که وقتی سخنی حق باشد، گروه های مختلف 
می توانند با هم ائتلاف کرده و پیروز نهایی در عرصه حقیقیِ 
موضوعات مدنی باشند، عنایت بر عدم سیاسی انگاریِ مسائل 
شهری می تواند اصل ابتدایی برای تسهیل در امور و شفافیت 

موضوعات مدنی به حساب بیاید.
و اکنون لغو این پروژه درحالی نجات بیش از ٣00 اصله درخت 
را به همراه دارد که تعداد درختانی که در این پروژه درخطر 
نابودی قرار داشتند، قدمتی بیش از ۵۰سال دارند و سال های 
زیادی است که نمای شهرکرج در این منطقه را سرسبز نگه 
داشته اند و از رویکرد دیگر، میدان جمهوری به عنوان محل 
اصلی تجمع مردم کرج در مناسبات فرهنگی و سیاسی 
محسوب می شود که ملاحظه بر پیوست های فرهنگی و 
اجتماعی که در لغو پروژه مدنظر قرار گرفته بود، تأکید بر این 
روایت دارد که با تدابیر موجود و پیگیری های هدفمند، یکی 
دیگر از دغدغه های موجود در کرج رفع شده و همت یکایک 
اهالی فن در این زمینه تماماً بر این اصل استوار است که 
حفظ هویت اجتماعی شهر و صیانت از حیات درختان برای 
نمایندگان آن ها در پارلمان محلی در درجه نخست اهمیت و 
اولویت قرار دارد که به باور عموم و آمار و گزارش های مندرج 
در این خصوص، مسأله میدان جمهوری، صرفاً یک موضوعِ 
محیط زیستی نبوده، بلکه هویت این شهر نیز تا حدودی به 

این میدان و بلوار گره خورده است.

دیدگاه

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدحسین قاسمی« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

البرز گفت: در حال حاضر به جز  اتاق اصناف  رئیس 
طالقان، فردیس و کرج در سایر شهرستان های استان 

محدودیت رنگ قرمز برای صنوف اعمال می شود.

بهروز حصاری با تأیید انجام برخی اقدامات پزشکی مثل 
مزوتراپی در آرایشگاه های زنانه اظهار کرد: آرایشگاه ها 
صرفاً حق آرایش و پیرایش مراجعه کنندگان را دارند و 
دخالت آنها در امور پزشکی تخلف است و با متخلفین 

به شدت برخورد می شود.
وی ادامه داد: اغلب تخلفات این حوزه از سوی واحدهای 
فاقد مجوز انجام می شود و از شهروندان می خواهیم در 
صورت مشاهده چنین مواردی با شماره ۳۲۵۲۸۳۶۰ 

تماس بگیرند تا موضوع در اسرع وقت رسیدگی شود.
حصاری با بیان اینکه با سلامت مردم نمی شود شوخی 
کرد، گفت: با نزدیک شدن به روزهای پایانی سال شاهد 
افزایش نظارت  بر نحوه فعالیت آرایشگاه ها خواهیم بود 
تا به واسطه برخی تخلفات سلامت مردم به خطر نیفتد.
رئیس اتاق اصناف البرز در ادامه با اشاره به اینکه نرخ 

مرغ و تخم مرغ به سمت تعادلی شدن پیش می رود، 
اندیشیده شده و اختصاص  توضیح داد: با تمهیدات 
سهمیه مناسب، در تلاشیم نرخ مرغ و تخم مرغ به نرخ 
تنظیم بازار نزدیک شود تا مردم در روزهای پایانی سال 
بتوانند با دغدغه کمتر مایحتاج خود را خریداری کنیم.

وی در ادامه با بیان اینکه در حال حاضر به جز فردیس 
و کرج در سایر شهرستان های استان محدودیت رنگ 
قرمز برای صنوف اعمال می شود، اظهار کرد: از تمامی 
واحدهای صنفی تقاضا می شود پروتکل های بهداشتی را 
رعایت کنند چون در غیر این صورت چاره ای جز تعطیلی 

واحدهای صنفی در روزهای نزدیک عید نداریم.
نظرآباد،  شهرستان های  در  حاضر  حال  در  گفت:  وی 
اشتهارد و ساوجبلاغ تنها مشاغل گروه یک فعالیت 

دارند.

سرپرست اداره کل تأمین اجتماعی البرز گفت: حذف 
و  اجرایی  اجتماعی  تأمین  بیمه  کاغذی  دفترچه های 
نسخه های الکترونیکی جایگزین نسخه های کاغذی شد و 
کلیه مراکز درمانی تحت پوشش سازمان، مکلف شدند به 
جای دفترچه بیمه از نسخه های الکترونیک استفاده کنند.
ابوالحسن قورچیان- سرپرست اداره کل تأمین اجتماعی 
استان البرز با اشاره به حذف دفترچه های کاغذی بیمه 
تأمین اجتماعی از اول اسفندماه، گفت: این امر نویدی 
در توسعه دولت الکترونیک و گام مثبتی در جهت رفاه 
کلیه بیمه شدگان و مستمری بگیران و ارائه دهندگان 

خدمات سلامت است.
سرپرست اداره کل تأمین اجتماعی استان البرز، افزود: در 
این طرح کلیه مراکز ارائه خدمات درمانی مکلف شدند به 
جای دفترچه بیمه از نسخه های الکترونیک استفاده کنند 

و در صورت قطع سیستم و عدم دسترسی، می توانند از 
دفترچه های موجود تأمین اجتماعی استفاده کنند و یا در 
صورت نبود دفترچه می توانند در سربرگ های خود نسخه  

بنویسند و خدمات ارائه کنند.
این مقام مسؤول یادآور شد: وجود کارت ملی و یا برگه 
اول دفترچه برای تأیید شخص بیمه شده می تواند مورد 
استفاده قرار بگیرد. داروها نیز در نسخه الکترونیک ثبت 
می شود و اگر کسی به سامانه دسترسی ندارد می تواند 
در  وجود،  صورت  در  یا  و  خود  سربرگ های  در  موقتا 

دفترچه بیمار نسخه بنویسد.
وی افزود: مطب های خصوصی نیز تشویق شدند که از 
سیستم الکترونیک استفاده کنند اما پزشکان محترم 
در صورت عدم دسترسی به سامانه می توانند در سربرگ 
خود در دو نسخه، دارو بنویسند که یک نسخه در اختیار 

بیمه شده قرار بگیرد و نسخه دیگر برای ارائه به مراکز 
بیمه، در اختیار پزشک باقی بماند.

قورچیان اظهار کرد: این سیستم برای همه اماکن و 
مراکز قابل استفاده است و با توجه به اینکه دفترچه های 
درمانی هنوز اعتبار دارد، در صورت عدم دسترسی موقت 
به سامانه، می توانند از دفترچه های موجود استفاده کنند 
و در غیر این صورت، سربرگ مراکز مختلف با مشخصات 

فرد بیمه شده می تواند مورد استفاده قرار بگیرد.
وی با اشاره به اینکه در خصوص حذف دفترچه های 
بیمه همه جوانب در نظر گرفته شده است، بیان کرد: 
بیمه شدگان محترم نگران نباشند، همچنان می توانند با 
دفترچه های موجود و یا سربرگ پزشکان خدمات مورد 
نیاز خود را طبق روال گذشته و به صورت نسخه ای 

دریافت کنند.

البرز روزگذشته خبرداد:  رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
متأسفانه در ۲۴ساعت گذشته یک بیمار کووید۱۹ جان 
خود را از دست داده و مجموع جان باختگان این بیماری 

در استان به  ۲۷۲۷نفر رسیده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد فتحی در خصوص 
تا  از روزجمعه  البرز، گفت:  در  آخرین وضعیت کرونا 
شنبه- دوم اسفندماه ۲۴بیمار با علائم کووید۱۹ در مراکز 

درمانی استان بستری شده اند.
قطعی،  شامل  بستری  موارد  کل  مجموع  افزود:  وی 
محتمل و مشکوک از ابتدای شیوع کرونا تا به امروز در 

استان البرز ۳۱هزار و ۴۰۷نفر است.
فتحی با بیان اینکه درحال حاضر تعداد ۳۰۳نفر شامل 
درمانی  مراکز  در  مشکوک  و  محتمل  قطعی،  موارد 
بستری هستند، افزود: از این تعداد، ابتلای ۸۸نفر به 

بیماری  کووید۱۹، تا این تاریخ قطعی شده است.
یک  گذشته  ۲۴ساعت  در  متأسفانه  افزود:  وی 
و مجموع  داده  از دست  را  کووید۱۹ جان خود  بیمار 
جان باختگان این بیماری در استان به  ۲۷۲۷ نفر رسیده 
است. فتحی در پایان تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای 
شیوع کرونا تا کنون ۲۸هزار و  ۳۷۵نفر از مراکز درمانی 

ترخیص شده اند.

اعمال محدودیت رنگ قرمز برای صنوف سه شهرستان البرز

نسخه الکترونیک جایگزین دفترچه بیمه شد

۳۰۳ بیمار مبتلا به کرونا در البرز بستری هستند 

»البرز« چه خبر؟

دادستان عمومی و انقلاب مرکز البرز از اجرای مرحله دوم 
»طرح جمع آوری معتادان متجاهر« در استان خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« ، حسن مددی با اشاره به 
اجرای مرحله دوم »طرح جمع آوری معتادان متجاهر« 
در استان، گفت: با پیگیری های دادستانی از شورای 
هماهنگی مبارزه با موادمخدر استان در یک سال گذشته، 
طرح جمع آوری معتادان متجاهر از مهرماه سال جاری در 

استان آغاز شده است.
وی ادامه داد: در مرحله اول اجرای این طرح بیش از 
٥00نفر از معتادان، جمع آوری و در کمپ های منتخب 
و  اصلاح  مراحل  هماهنگی  شورای  از  شده  معرفی 

بازپروی و بازگشت به جامعه را طی کرده اند.
دادستان عمومی و انقلاب کرج با اشاره به اینکه مرحله 
دوم این طرح، هم اکنون در حال اجرا است، بیان کرد: در 
این مرحله تا کنون بیش از ٧00نفر شناسایی، جمع آوری 

و به کمپ های ترک اعتیاد تحویل شده اند.

با  طرح  اجرای  مراحل  کلیه  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
نظارت نماینده دادستانی و با حضور نمایندگان شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، ادارات کل علوم 
پزشکی و بهزیستی استان و پلیس موادمخدر استان در 
حال انجام است متذکر شد: این نظارت ها، کلیه مراحل از 

غربالگری تا بازپروری معتادان را شامل می شود.
مددی تصریح کرد: با اجرای این طرح و مبارزه با باندهای 
توزیع موادمخدر علاوه بر کاهش عرضه موادمخدر در 
استان توسط باندهای توزیع و تقاضا، میزان سرقت های 

خرد نیز روند نزولی خواهد داشت.
وی از تحقق یکی از مطالبات مردمی در استان البرز در 
زمینه راه اندازی کمپ ماده١٦ قانون مبارزه با موادمخدر در 
هفته آتی خبر داد و گفت: با آغاز به فعالیت این کمپ، 
ساماندهی معتادان متجاهر بی بضاعت روند مستمر و 
منظم داشته و موجب ارتقاء امنیت و آسایش عمومی  

شهروندان خواهد شد.

»دادستان البرز«:

مرحله دوم جمع آوری معتادان متجاهر اجرا خواهد شد  

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمدعلی سپانلو«
 - شاعر و مترجم فقید - را گرامی می دارد

کننده  ارائه  موسسات  و  شرکت ها 
تمام  در  سفر  و  گردشگری  خدمات 
دنیا از بابت شیوع بیماری کرونا بسیار 
متضرر شده و حتی بسیاری از آنها اعلام 
ورشکستگی کرده و از گردونه خدمات 
پر رونق در بازار گردشگری کنار رفته اند. 
آنهایی هم که توانسته اند در این ایام 
به  تنها  کنند،  حفظ  را  خود  موقعیت 
اجتماعی  و  مالی  حمایت های  دلیل 
مشکلات  است.  بوده   دولت هایشان 
گردشگری،  و  سفر  رکود  از  ناشی 
را  صنعت  این  خبرگان  و  کارشناسان 
به تلاش واداشته تا با ارائه راهکارهای 
مناسب مانند ارزان سازی سفر و ارائه ی 
آفر های استثنایی، مسافران و گردشگران 
بازار  در  دوباره  حضور  به  مجاب  را 
چرخ  بتوانند  بلکه  تا  کنند  گردشگری 
این صنعت پر مخاطب و اشتغالزا را بار 
دیگر به حرکت در آورند اما در ایران چون 
اکثر تصمیمات مدیران دولتی معمولا 
برخلاف واقعیت های موجود در جامعه 
هزینه  برابری  رشد چند  ! شاهد  است 
های سفر و گردشگری در ایام کرونایی 
در کشورمان هستیم مانند سفر به جزیره 
یک  به  تبدیل  روزها  این  که  کیش 
از  برای بسیاری  نیافتنی  آرزوی دست 
اقشار مختلف جامعه شده است و دیگر 
همه ی ایرانیان نمی توانند از مزایای سفر 
و گردشگری برای زدودن خستگی های 

کاری و اجتماعی استفاده کنند.
البته در گذشته ای نچندان دور اگر پای 
صحبت خانواده های ایرانی می نشستید، 
همه جا بحث بلیت های ارزان چارتری به 
مقاصد عمده ی گردشگری به ویژه سفر 
به جزیره کیش و شهر زیارتی مشهد بود 
اما در حال حاضر هزینه سفر به کیش، 
مشهد و دیگر نقاط پرطرفدار گردشگری 
در ایران با چنان رشد شتاب آلودی روبه 
رو شده که دیگر ایران گردی را نباید یک 
فعالیت عمومی تصور کنیم و سفر و 
گردشگری در ایران را باید مختص قشر 

خاصی از جامعه بدانیم.
در حال حاضر قیمت بلیت هواپیما از 
اکثر شهرهای ایران به کیش به حدود 
یک میلیون تومان در هر مسیر رفت یا 
برگشت افزایش یافته که از این بابت 
مدیران ایرلاین ها باید سپاسگزار مدیران 
و متولیان دولتی باشند که همواره نشان 
داده اند منافع مدیران و مالکان ایرلاین ها 
جاده  مسافربری  های  شرکت  حتی  و 
بر منافع عمومی مردم  ترجیح  را  ای 
می دهند چون با سیاست گذاری های 
اشتباه و تصمیم های غیر کارشناسانه، 

همواره هزینه حمل و نقل را که از اصول 
ترین برنامه های زیر بنایی در تمامی 
جوامع محسوب می شود، گران می کنند 
که نتیجه اش بر هم ریختگی اجتماعی 
های  هزینه  مهار  غیرقابل  افزایش  و 
خدمات و کالا در ایران است. هم اکنون 
هزینه اقامت در هتل های کیش در هر 
شب حدود پنج میلیون ریال برای یک 

نفر در اتاق دو تخته است.
به عبارت ساده تر قیمت اجاره یک اتاق 
دو نفره در کیش هم اکنون حداقل به 
یک میلیون تومان در هر شب رسیده 
و  نقل  و  حمل  هزینه  واقع  در  است. 
گردشگری  اصلی  رکن  دو  که  اقامت 
محسوب می شوند در ایران آنچنان رشد 
کرده که در هیچ کجای دنیا نظیر آن را 

نخواهید یافت.
هم  اکنون قیمت سفر گروهی با تورهای 
مسافرتی برای دو شب به جزیره کیش 
در روزهای پایانی هفته حدود چهار تا 
پنج میلیون تومان برای هر نفر می باشد 
که برابر است با حقوق یکماه یک کارگر 
! و صد البته که بهانه ی تمام گرانی ها را 

هم افزایش نرخ دلار  می دانند !
که  جهان  نقاط  سایر  در  آنکه  جالب 
بیماری  از  نگرانی  دلیل  به  گردشگری 
ارائه  است،  شده  مواجه  رکود  با  کرونا 
ارائه  با  جهانگردی  خدمات  کنندگان 
جلب  در  سعی  آنچنانی  تخفیف های 
گردشگران را دارند تا به لطف آفر های 
چرخ  صنعت،  این  در  شده  اعمال 
جهانگردی را آرام آرام به حرکت درآورند 
روز  ایران  در  داخلی  گردشگری  ولی 
جایی  در  البته  می شود.  گرانتر  روز  به 
به  تهران  از  اتوبوس  بلیت  قیمت  که 
بندرعباس و از آنجا به بندر چارک برای 
سفر زمینی تا کیش دویست و پنجاه 
هزار تومان در مسیر یک طرفه تعیین 
اتوبوس  بلیت  قیمت  یا  و  است  شده 
در مسیر های کوتاه تهران به شهرهای 
شمالی، اصفهان، همدان و ... بیش از 
یک  بلیت  ارائه  است،  تومان  هزار   ۷۰
به  تهران  از  هواپیما  تومانی  میلیون 

کیش نباید باعث تعجب شود !
میلیون   ۱۵ اتاق های  در  اقامت  حتی 
کیش  جزیره  در  یک شب  برای  ریالی 
چون  باشد  برانگیز  تعجب  نباید  هم 
نظیر این گونه سودجویی ها که معمولا 
دولتی  مدیران  و  مسئولان  حمایت 
ابعاد  تمام  در  دارد،  همراه  به  هم  را 
است.  لمس  قابل  ایرانیان  ما  زندگی 
تمام این مشکلات در شرایطی تحقق 
یافته که تا پیش از بر هم ریختن بازار 
ارزهای خارجی در کشورمان، هزینه سفر 
یک هفته ای به کشور همسایه شمال 
غربی مان که محبوب تربن مقصد سفر 
خارجی برای ایرانیان است، حدود یک 
میلیون تومان بود ولی حالا برای سفر 
سه روزه به کیش که یک مقصد داخلی 
چهار  حداقل  باید  شود،  می  محسوب 

میلیون تومان پرداخت.

ابعاد پرونده اراضی نهالستان در کرج پیچیده تر از 
واگذاری به چند قاضی ارشد استان البرز، عمیق تر از 
نقض یک شرط در واگذاری و ناعادلانه تر از تضییع 

حقوق بنیاد است.
آنچه درباره اراضی نهالستان اتفاق افتاده است یک 
فاجعه در حقوق عمومی و اتلاف بیت المال است 
و قبل از آنکه سه قاضی خریدار، دادگاه بدوی یا 
شهرداری چهارباغ مقصر باشند بنیاد مستضعفان 

تقصیرکار است.
آنچه در خبرگزاری دانشجو یا از سوی وحید اشتری 
فعال عدالت طلب منتشر شده است حکایت از این 
دارد که سه قاضی ارشد و مسئول در دادگستری 
به  زمین  قطعه   ۴۴۸ آنکه  از  قبل  البرز  استان 
مساحت حدود ۴۳۸ هزار و ۹۳۱ متر مربع موسوم 
به اراضی نهالستان را متری ۱۲۰ هزار تومان جمعا 
به مبلغ ۷۴ میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان آنهم با 
اقساط ۳۶ ماهه و با پرداخت بصورت ۶ ماه یک بار 
خریداری کنند، ۸۲ قطعه از آن زمین را به کارکنان 
و قضات دادگستری و ۴۳۰ قطعه دیگر را به اشخاص 
دیگر فروخته اند که بنیاد مستضعفان با طرح دعوایی 
تقاضای فسخ قرارداد بدلیل عدم رعایت شرط بیع 
را نموده و ادعا کرده که خریداران اجازه واگذاری و 
تغییر کاربری ملک را نداشته اند که در نتیجه رأی 
بدوی دادگاه به نفع سه قاضی کرج  صادر گردیده 

است!
ضمن آنکه انتقادها به نحوه واگذاری اراضی بنیاد 
مستضعفان به سه قاضی ارشد البرزی، نقش رانت 
نفوذ  اعمال  خواری،  زمین  برای  فرصت  ایجاد  و 
به  ارجاع  در  در شهرداری محل، تخلف شهرداری 
کمسیون توافقات بدون احراز مالکیت، مکاتبه یکی 
از قضات خریدار قبل از معامله بدون آنکه مالکیت 
سندی یا بیعی در اراضی داشته باشد، اقدام به جهت 
تغییر کاربری، واگذاری برخلاف شروط قرارداد و نیز 

اطاله دادرسی و طولانی شدن مرحله رسیدگی در 
دادگاه تجدیدنظر و.... به قوت خود باقی است اما:

بنیاد مستضعفان متخلف است و اراضی شرایط 
واگذاری را نداشته و تخلف اصلی در اصل واگذاری 
صورت گرفته است چرا که اراضی نهالستان قبل از 
انقلاب به آقای یعقوب حی که یهودی بوده تعلق 
داشت و تفکیک آن اراضی قبل از انقلاب صورت 
گرفته است و بنیاد مستضعفان وارث زمین تفکیک 
یافته بوده که بنیاد هزینه قابل توجهی از طریق 
یکی شرکت های تابعه خود بنام شرکت کشاورزی 
بنام خدایی  برای  با مدیر عاملی فردی  مطهری 
احیای مجموع ۶۰ هکتاری موصوم به نهالستان 
در سال ۱۳۹۲ صورت داده است تا اراضی نهالستان 
که بیش از ۴۰ هزار اصله درخت میوه داشته برای 
حفظ باغ  وایجاد در آمد از طریق باغداری احیا و 

حفظ شود،
اکنون چگونه آن را به صورت قطعات  فروخته اند و با 
تغییر کاربری آن از باغ به ویلاسازی روی آورده اند؟ 
هزینه های سنگین احیای آن که بر بیت المال 

تحمیل شده است چه می شود؟
چگونه اراضی نهالستان که پیش از انقلاب تفکیک 
شده است به بهانه ممنوعیت قانونی تفکیک باغات 
واراضی کشاورزی )قانون بعد از انقلاب( در مرحله 
ارزیابی قیمت توسط کارشناسان رسمی دادگستری 
ارزش تفکیکی آن مورد توجه قرار نگرفته است و 
بصورت قلفتی به ارزش بسیار ناچیزی ارزیابی قیمت 

گردیده است؟

باغ آلو در مهرشهر به مساحت ۶۰ هکتار در توافق با 
شهرداری از قرار ۳۰۰ هزار تومان ارزیابی گردیده چطور  
ارزیابی زمین نهالستان که تقریبا همزمان با باغ آلو 
بوده از قرار متری ۱۲۰ هزار تومان ارزیابی شده است؟
کارشناسی صورت گرفته که مبنای ایجاب و قبول در 
مزایده بوده مخدوش و فاسد است لذا اساس عقد 

محل ایراد است.
این اراضی که قبلا بنیاد در صدد توافق با شهرداری 
چهار باغ بوده تا با استفاده از مزایای قانونی قبل 
واراضی  باغات  تفکیک  منع  قانون  تصویب  از 
کشاورزی زمین مذکور که به تعداد ۴۳۸ قطعه با 
مساحت های تقریبی ۱۵۰۰ مترمربع تفکیک شده را 
برای ایجاد ارزش افزوده بارگذاری کند اما به یکباره 
کارشناسان در ارزیابی آن رعایت اصول کارشناسی 
بیطرفانه را نکرده و ارزش تفکیک را لحاظ قرار نداده 
و نیز صرفه وصلاح بنیاد را نادیده گرفته اند و بنیاد 

معترض نگشته است؟
تضییع حقوق بیت المال غیر قابل قبول بوده و 
جای دارد تخلف انتظامی کارشناسان و مدیران 
و  پیگیری  نظارتی  سازمانهای  طریق  از  بنیاد 
ابطال  به  نسبت  متقن  و  کافی  مستندات  با 
را  المال  این قرار داد که به ثمن بخس بیت 
واگذار نموده اند اقدام واز هر گونه سوءجریان 

جلوگیری گردد.
هرچند که گویا افشای فساد پاداش دارد اما جناب 
آقای رییسی پاداش نخواستیم از اتلاف بیت المال 

جلوگیری کنید.

با تدبیر غلط مسئولان و متولیان دولتی؛

هزینه سفر و گردشگری در ایران، 
گران تر از تمام دنیاست!

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

در نهالستان چهارباغ اصل واگذاری بنیاد مخدوش است

گردشگری گزارش

سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: علاوه بر واردات 
حدود دو میلیون واکسن »اسپوتنیک  وی« که به 
تدریج صورت می گیرد، خط تولید این واکسن نیز 
بزودی در بخش خصوصی در کشور ایجاد می شود 

و امیدواریم تا قبل از شروع سال ۱۴۰۰ انجام شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، کیانوش جهانپور درباره 
اثربخشی و ایمنی زایی واکسن »اسپوتنیک وی« 
بهترین  از  یکی  »اسپوتنیک  وی«  واکسن  افزود: 

واکسن های کرونا در دنیا است و میزان اثربخشی 
و ایمنی زایی آن برای افراد بالای ۶۵سال حدود 
۹۲درصد برآورد شده و درصد ایمنی زایی آن در افراد 
بالای ۷۰سال نیز بالاست و  کمتر واکسنی این 

شرایط را دارد.
وی  اسپوتنیک  واکسن  دوز  دو  داد:  ادامه  وی 
با فاصله ۲۱روز تزریق می شود و با توجه به نوع 
آدونوویروس آن، آنتی بادی ایجاد شده بعد از دوز 

اول تزریق این واکسن و دوز یادآور به گونه ای است 
که سیستم بدن نمی تواند آن را حذف کند و اتفاقی 
که در مورد واکسن های مشابه محتمل است در 

مورد این واکسن رخ نمی دهد.
سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: خرید مستقیم 
واکسن »اسپوتنیک وی« از روسیه دو میلیون دوز 
است و توافق های لازم برای ایجاد خط تولید این 
واکسن در ایران انجام شده است. امیدواریم با تولید 
مشترک این واکسن در ایران ده ها میلیون دوز از 
این واکسن را در کشور تولید و درسال۱۴۰۰ به بازار 
عرضه کنیم. وی ادامه داد: ظرف هفته های آینده 
استقرار خط تولید این واکسن در کشور در یکی از 
شرکت های خصوصی کامل می شود و شاید حتی 
قبل از آغازسال۱۴۰۰ بتوانیم واکسن »اسپوتنیک 
وی« را در کشور تولید کنیم. زیرساخت و خط تولید 
آن موجود است فقط باید ارزیابی نهایی بشود و خط 

تولید آن در بخش خصوصی فعال شود.

سلامت

خط تولید واکسن »اسپوتنیک  وی« در ایران راه اندازی می شود

مهدی شهیم

  نویسنده و فعال رسانه ای

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

 iday اثری از پروژه موسیقی پرطرفدار آی دی Solitude آلبوم نئوکلاسیک تنهایی
است.  iday پروژه شخصی دامیر محمدیاروف Damir Muhamedyarov آهنگ ساز 
جوان روسی است. او فعالیتش را از شرقی ترین نقاط روسیه، شهر اورنبرگ که بیش 
از آن که به مسکو نزدیک باشد به قزاقستان نزدیک است، آغاز کرد. بخش زیادی از 
مردم ایران موسیقی خاص نهنگ Whale و داستان عجیب نهنگ تنهای ۵۲ هرتزی 
را شنیده اند و کم وبیش به موسیقی او آشنا هستند. سبک کاری او بیش تر موسیقی 

بی کلام و کلاسیک مدرن در ترکیب با موسیقی الکترونیک است.
با  آغاز کرد و در طول همین مدت  از سال ۲۰۱۵  را  این پروژه  محمدیاروف 
ارائه آثاری لطیف و گوش نواز توانسته به شهرت زیادی دست یابد. تنهایی 
سومین ای پی این پروژه است و در آن شنونده موسیقی بی کلام دلنشین و 
آرامش بخشی هستیم که شنونده را در عمق افکار و رتخیلات خود غرق می کند. 
این آلبوم اثری شنشدنی است که در عین کوتاه بودن، می تواند مدت های 
زیادی ذهن و فکر شنوندگان را به خود مشغول کند. پروژه iday )آی دی( با 
آثار خود ثابت کرده است که چه هنری در پس آثار خود نهفته دارد و هر اثری 
از او را با شوق می توان شنید. آلبوم Solitude اثری است که شنیدن یک باره 
آن کافی نخواهد بود و احساس جاری از آن، شنونده را به شنیدن چندباره آن 

راغب خواهد کرد.

Solitude
::      آی دی   ::  

خلاصه داستان: در زیر زیبایی ظاهری »آنا پولیاتووا« حقیقتی نهفته که قدرت 
و مهارت بالای او برای تبدیل شدن به یکی از ترسناک ترین قاتلان دولتی جهان 

را آزاد می کند...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Benjamn Lee -بنجامین لی، آمده است: 
»آنا« چه چیزی یا چه کسی است؟ پاسخ ها شامل یک یادآوری از مشخصات 
فیلم های اکشن کارگردان »لوک بسون« )Luc Besson(، تلاشی برای شروع یک 
فرنچایز با محوریت یک قاتل زن و ویترینی برای نشان دادن مهارت های مدلی به 
نام »ساشا لوس« )Sasha Luss( در زمینه بازیگری است. یا حداقل این چیزی 
است که »می شد« در مورد فیلم گفت، بدون تماشای آن. چرا که در واقعیت، 
این اثر مهیج که دیر به بازار آمده و بیشتر هم زیر بار نکات منفی اش مدفون 
شده )توزیع کننده فیلم یعنی »لاینزگیت« )Lionsgate( از اکران خصوصی آن 
برای مطبوعات سر باز زد( یک شکست بی چون و چرا در هر سه جبهه است، 
یک فیلم با اکران گسترده در سینماهای بزرگ که به جای آن باید به عنوان 
یک برنامه آخر شبی که کسی هم انتظاری از آن ندارد از تلوزیون پخش می شد، 

جایی که فیلم از اول هم به آن تعلق داشته و باید به همان جا برده می شد.
از تکه های فیلم های بهتر تشکیل شده،  »آنا« )»ساشا  در داستانی که گویا 

لوس«( زنی است که به یک شانس نیاز دارد و...

Anna - آنا
::    لوک بیسون    ::

کتاب »از ذهنت بیرون بیا و زندگی کن« دربارهٔ حرکت از رنج به سوی درآغوش کشیدن 
زندگی است، به جای اینکه صبر کنید تا در نبرد با افکار و احساسات درونی تان 
پیروز شوید و آن گاه زندگی کردن را شروع کنید. موضوع این کتاب زیستن در زمان 
حال و زندگی کردن همراه با گذشتهٔ خود و در کنار خاطرات، ترس ها و غم ها )و نه 

زندگی کردن در گذشته و یا در خاطرات( است.
مؤلف اصلی کتاب پرفسور استیون هیز، بنیان گذار رویکرد موسوم به »پذیرش 
و تعهد« یا »اکت« است. او در این کتاب، همانند تعاملات شخصی اش، بسیار 
فروتنانه و با استفاده از زبان تمثیل تلاش کرده است مفاهیم دشوار روان شناختی 
را به زبانی قابل فهمِ همگان بیان کند. این کتاب یک اثر نظری یا علمی صِرف، 
برای تبیین پایه های پژوهشیِ رویکرد پذیرش و تعهد نیست، بلکه بیشتر یک اثر 

کاربردی برای کمک به خواننده و کاهش رنج اوست.
کتاب از یک مقدمه و سیزده فصل و در انتها، جمع بندی تشکیل شده است. در 
این پانزده قسمت با زبانی ساده و ارائهٔ تمثیل های فراوان و بجا، زیربنای اصلی رنج 
روان شناختیِ بشر توضیح داده شده است. خواننده در این کتاب با این واقعیت 
روبه رو می شود که ذهن همان زبان است و زبان همان تیغ دولبه ای است که 
همزمان با خدمت های بزرگ به ما، می تواند موجب رنج و بدبختی ما نیز بشود؛ 

البته اگر ذهن آگاه و هشیار نباشیم. 

از ذهنت بیرون بیا و زندگی کن- استیون سی هیز
::  ترجمه: علی صاحبی- مهدی اسکندری    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عبدالله دوامی« - موسیقی دان، فرهنگی
ردیف دان، خواننده و نوازندۀ فقید - را گرامی می دارد

به نام آنکه تن را عافیت و جان را تعقل بخشود
پس از گذر نصف و نیمه جامعۀ جهانی از مواجهۀ اولیه با پاندمی 
و اینکه بالاخره بشر پذیرفت چاره ای جز فراگیری راه و روش 
»همزیستی« با کرونای چینی را ندارد و تنها راه جدی مقابله اش 
با آن در حال حاضر همچنان »خودمراقبتی جدی« شامل استفاده 
از ماسک، شست وشوی مرتب دست ها و دوری از تجمعات 
و... است، مدتی است که در گیر و دار تعیین و تمییز میان 
ملیت های نوپای این پاندمی قرمدنگ از تبار انگلیسی ، آفریقایی  و 
یا کنگویی اش هستیم و دقیقا در برهه ای که بسیاری از مسئولان 
رسمی و غیررسمی، رسانه ها، توطئه پردازان، بنگاه های فیک نیوز 
و انواع مدیاهای موجود نظیر اینستاگرام و خلاصه هرآنکس که 
کوچکترین امکان و ظرفیتی برای ابراز وجود در ایران و سراسر 
جهان دارد به طرز وحشتناکی مشغول بمباران سنگین اخبار منفی 
به سمت عامۀ مردم هستند و دائما بر طبل شوربختی می کوبند 
و ناله سر می دهند که »آی! چه نشسته اید که کرونا حالاحالاها 
مهمان ما خواهد بود و تازه پس از آن هم غول مرحلۀ بعدی 
یعنی نیپا به سراغمان خواهد آمد!«؛ در چنین شرایطی، همچنان 
برخی از دوستان پشت میزنشین داخلی  دست از شوخی هایشان 
که از جنس رژه روی روی اعصاب و روان ملت است بر نمی دارند! 
البته مدت  مدیدی است از مرحله ای که بتوان نام »شوخی« را 
بر آن نهاد عبور کرده ایم و اکنون با هر متر و معیاری و فارغ 
از هرگونه دوگانه سازی های پوچ و مضمحلی که این سرزمین 
سالیان درازی است بدان مبتلاست بسنجیم، پرداختن به این 

اصل بدیهی که »هیچ سلبریتی ای در اولویت تزریق واکسن قرار 
ندارد« در مهربانانه ترین حالت اش »خوشمزه بازی لوس« نام دارد 
که جناب »علیرضا وهاب زاده« - مشاور مطبوعاتی وزیر بهداشت 
- به خوبی از پس این عمل دشوار برآمده است! می پرسید چرا 

»خوشمزه بازی لوس«؟ با من همراه باشید...
- عقب تر: ماجرا چیست!؟ 

چند روز پس از ورود نخستین محمولۀ واکسن روسی اسپوتنیک 
به کشور و آغاز رسمی اولین فاز از واکسینانسیون عمومی، 
»حسین کرمانپور« - مدیرکل روابط عمومی سازمان نظام پزشکی 
- طی نامه  ای خطاب به دکتر »کیانوش جهانپور« - سخنگوی 
سازمان غذا و دارو - با اشاره به »جهاد تولیدکنندگان برنامه های 
تلویزیونی« خواستار در اولویت قرار گرفتن »هنرمندان« برای 
تزریق واکسن کرونا شد که در بخشی از آن آمده است:»یکی از 
گروه های موثر در تامین عملی شعار در خانه بمانیم در دوران 
کرونا تولیدکنندگان برنامه های سینمایی و تلویزیونی هستند. 
جهاد امروز هنرمندان کشور در نگه داشتن مردم در خانه و سست 
کردن چرخش ویروس کرونا کمتر از کادر درمان نیست. مگر 
می توان در فیلم یا سریالی با ماسک بر صورت ایفای نقش کرد؟«
همین نامۀ بحث انگیز کافی بود تا ساعاتی پس از آن، این مسئله 
به بمب  خبری برخی از پایگاه های خبری تبدیل شود که به تبعیت 
از آن، خوراک مناسبی برای لبریز گشتن کیلۀ »واکنش دونی« 
برخی از دوستان بسیار فعال در فضای مجازی - سابقا منتقد و 
روزنامه نگار فعال در حوزۀ سینما - به جهت تاخت و تاز همیشگی  
و حالا دیگر مبتذل شان به هنرمندان و سلبریتی ها نیز فراهم شد.

 اکنون: کدام هنرمند خواسته از صف جلو بزند!؟
کات؛ برگردیم به سراغ »علیرضا وهاب زاده«.

ایشان در یک فقره شامورتی بازی، سوار موج ضدیت با »هنرمندان« 
و »سلبریتی ها« شد و در واکنش به این موضوع در صفحه توئیتر 
شخصی اش نوشت:»سلبریتی محترم، اولویت تزریق واکسن 
کرونا با پرسنل بیمارستان ها، بیماران و سالمندان است. لطفا 
تقاضای خارج از نوبت نکنید؛ حتی شما حامی انتخاباتی ۱۴۰۰«! 

اولا از آنجایی که بیش از حد نگران پس و پیش شدن حتی 
یک عدد واکسن )اصلا کدام واکسن!؟( هستید که مبادا چیزی 
این وسط کم و کسر بیاید، باید بگویم که مخاطب این توئیتِ 
جنابعالی در وهلۀ نخست باید »حسین کرمانپور« - مدیرکل 
روابط عمومی سازمان نظام پزشکی - باشد که چنین تقاضایی را 
من باب »در اولویت قرار گرفتن هنرمندان برای واکسیناسیون« 
مطرح کرده؛ نتیجتا این کنایۀ به هنرمندان در همین مرحله به کل 

رَد است و در ردیف »پرت و پلا« قرار می گیرد.
دوما که دقیقا کدام »سلبریتی«، »هنرمند« و اساسا شخصیت 
»فرهنگی« کشور در چنین شرایطی خواسته از صف جلو بزند یا به 
قول شما »تقاضایی خارج از نوبت« در زمینۀ تزریق واکسن کرونا 
مطرح کرده است که چنین متلکی را به آن ها روا داشته اید؟ اگر 
بوده که خیلی راحت نام ببرید تا همین ابتدای کار حساب بخش 
کثیری از هنرمندان که در همین چند ساعت اخیر از این مسئله 

اعلام برائت کرده اند، جدا شود.
سوما به قول امروزی ها »فازِ شما« از بیان گزارۀ »حتی شما 
حامی انتخاباتی ١٤00« چه بود!؟ این یکی دیگر از مشمئزکنندگی 
گذشته و رسما یک »گل به خودی« تمام عیار است! کدام حامی؟ 
کدام انتخابات؟ از دو حال خارج نیست که حاصل هردویشان 
تاسف برانگیز است؛ شکل اولش این است که ایشان فراموش 
کرده اند واپسین حمایت آشکار و شفافی که قشر هنرمندان از 
یک کاندیدا در انتخابات به عمل آورده اند، نتیجه اش بر مسند امور 
قرار گرفتن امثال اینان زیر سایۀ دولت فخیمۀ! »حسن روحانی« 
بوده است که در این حالت دور از تن اش، نشانه هایی جدی 
از آلزایمر را از خود بروز داده که این برای شمایلی از ویترین 
وزارت بهداشت مملکت در نقش »مشاور مطبوعاتی وزیر« بسیار 
نگران کننده است! شکل دوم اش این است که اتفاقا ایشان خوب 
یادش هست و نه  تنها چیزی را فراموش نکرده، بلکه خودش را به 
فراموشی زده که این یکی جدی تر و البته زننده تر به نظر می رسد!

چهارما نهایتا در پی حواشی ایجاد شده به دنبال این درخواست 
از  جنجال برانگیز مدیرکل روابط عمومی سازمان نظام پزشکی 
وزارت بهداشت، ایشان طی انتشار توئیتی از این پیشنهاد خود 
عذرخواهی کرد و نوشت:»شکی نیست که اولویت واکسیناسیون 
با کادر درمان است و نامه ام صرفا برای لحاظ شدن زحمات 
هنرمندان در دوران کرونا در سند ملی بود و نه فراتر از دیگران. 
ظاهرا هدف نامه، به درستی بیان نشده که متواضعانه عذر 
خواهم! امیدوارم با ورود و ساخت سریع تر واکسن برای همه 

مردم، خاطر همگی آرام شود«.  دیدید!؟ به همین سادگی... 
یک فرد دیگری از یک قشر و سازمان دیگری تقاضای تزریق 
واکسن زودهنگام برای افراد یک شغل دیگری را مطرح کرده 
که عاقبت خودش هم بابت نامه اش عذرخواهی کرده! آنوقت 
جناب »وهاب زاده« با لحنی مهوع »هنرمندان« را به عنوان قشری 
ویژه خوار و رانت طلب میان مخاطبان ترسیم کرده و هشدار داده 
که »تقاضای خارج از نوبت« نداشته باشند! شوخی می کنید با 
ما؟ گرداننده کیست و بازیگران اصلی اش چه کَس/کسانی؟ نقش 

»ما« در این جنگ زرگری سرگرم کننده چیست!؟
برداشت آخر: برو این دام بر مرغ دگر نه!

قصد نگارنده از نگارش این سطور اصلا و ابدا دفاع کورکورانه از 
هنرمندان و سلبریتی های داخلی نیست که شخصا بارها و بارها 
نوک پیکان انتقادات تند و تیزم همان ها را نشانه رفته و به 
وقت اش باز هم خواهد رفت؛ اما این خوشمزه بازی مشاور جوان 
و جویای نام قصۀ ما مصداق بارز ربط دادن گودرز به شقایق است 
و جدا و عیمقا به ایشان و بزرگتران شان توصیه می کنم که به جای 
استفاده از حربۀ کلیشه ای، نخ نما و شوم »مردم مقابل مردم« در 
این بزنگاه حساس، اندکی تصدی به امور بجا آورده و مسئولیت 
تمام و کمال کاستی ها و نقص های موجود را »واقع بینانه« 
برعهده بگیرند و در رفع و از  میان برداشتن ها آن ها »عملگرایانه« 
بکوشند. فراموش نکنید که فرصت ها زیاد نیست و تندباد حوادث 
و تحولات هم غیرقابل پیش بینی است... تنها کافی  است سری 
گذرا به اینستاگرام یا اصلا همین پلتفرم موردعلاقۀ خودتان 
»توئیتر« بزنید؛ فکر نمی کنم سنجش میزان نارضایتی، رنجش  
و کراهت بخش کثیری از فعالان این فضا و امکان نسبت به 
شمایان، کار چندان سختی به نظر برسد؛ طبعا هم قبول دارید که 
این جمعیت، بخش گسترده ای از قشر جوان جامعۀ امروز ایران 

را تشکیل می دهد. پس برو این دام بر مرغ دگر نه!
خلاصه که از »ما« گفتن بود. کاش »چیزی« بود و »کسی« که 

توانش از بی حوصلگی ما افزون باشد...

اندرحکایت خوشمزه بازی  بی هنگام »مشاور جوان و جویای نام«؛

برو این دام بر مرغ دگر نه...
نام هر هنرمندی که خواسته از صف جلو بزند را عنوان کنید!

داستان جلد

مهدی تیموری

 سردبیر
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »منصور فکوری« 

- پیشکسوت فقید تکواندو - را گرامی می دارد

سند مالکیت شش دانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه اول بمساحت ٨٣/٩٩ متر مربع قطعه 
اول تفکیکی پلاک ۷۷۱۳ فرعی از ۱۵۴ اصلی مفروز ومجزی شده از پلاک ۲۸۰۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حسن آباد جزء حوزه ثبتی ناحیه یک کرج بانضمام پارکینگ قطعه ١ تفکیکی بمساحت ۱۱ متر مربع واقع 
در همکف و انباری قطعه یک تفکیکی بمساحت ٨/٧١ متر مربع واقع در همکف با قدرالسهم از عرصه وسایر 
مشاعات ومشتركات طبق قانون تملک آپارتمانها و آئین نامه اجرایی آن ذیل شماره ثبت ۶۸۹۰۴۱ صفحه ۳۷ 
دفتر جلد ۱۷۹۱ بنام آقای سعید شریف پور صادر و تسلیم شد سپس ششدانگ پلاک مذکور مع الواسطه و برابر 
سند ۸۹۶۲۰ مورخ ٩١/٨/٢٧ دفترخانه ۳۲ کرج به آقای محمد رضا ریوندی نسبت به چهار دانگ مشاع و خانم 
معصومه ریوندی نسبت به دو دانگ مشاع از شش دانگ منتقل شد و بنامشان اسناد مالکیت مشاعی كاداستری 
صادر و تسلیم شد. حالیه آقای محمد رضا ریوندی ثریا نظری مالک مشاعی پلاک فوق الذكر بموجب تقاضای 
وارده به شماره ۱۰۰۹۰۴۵۵۷۵ مورخه ١٣٩٩/٩/٣ به استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع درخواست افراز 
سهمی خود را به طرفیت دیگر مالک مشاعی از این اداره نموده است که انجام آن برابر مقررات به نماینده ثبت 
محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاع نماینده ثبت گواهی نموده است که 
جریان ثبتی ملک معنونه خاتمه یافته و ثبت دفتر املاک شده و سند مالکیت معارض ثبت و صادر نگرديده، لذا 
با عنایت به نامه شماره ۱۳٩۹۸۵۶۳۱۰۰۹۰۱۸۴۱۰ مورخه ١٣٩٩/٩/٢0 موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری 
مرکزی کرج رسانیده شد و بموجب نامه شماره ۶۷/۳/۱۱۹۵۳۸ مورخه ١٣٩٩/٩/٢0 معاونت شهرسازی و معماری 
شهرداری کرج با افراز پلاک ١٥٤/٧٧١٣ بعلت مغایرت با ضوابط شهرسازی مخالفت نموده و پلاک فوق را غير 
قابل افراز اعلام نمود، که در این رابطه صورتمجلس عدم قابلیت افراز به شماره ۱۳٩۹۸۵۶۳۱۰۰۹۰۱۹۲۷۱ مورخه 
٩٩/٩/٢٩ صادر و جهت ابلاغ به خواهانها و خواندگان از طریق شعبه اجرای ثبت کرج اقدام شد، لیکن با توجه 
به اعلام شعبه اجرای ثبت کرج صورتمجلس عدم افراز به خواندگان ابلاغ نگردیده ، فلذا با عنایت به مراتب فوق 
و در اجرای ماده ۱۸ آئین نامه اجرای اسناد رسمی لازم الاجرا یک نوبت در روزنامه رسمی جهت ابلاغ آگهی می 
گردد تا چنانچه متقاضی و دیگر مالكين مشاعی نسبت به این صورتجلسه عدم قابلیت افراز اعتراضی دارند ظرف 
مدت ده روز پس از نشر این آگهی اعتراض خود را به دادگاه صالح محل وقوع ملک ارائه نمایند، در غیر اینصورت 

این اداره وفق مقررات به وظیفه قانونی خود عمل می نماید. ٩٩/٨٢٤ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

ملی  شناسه  و   ٣٧٩٢0 ثبت  شماره  به  خاص  سهامی  شرکت  بابک  قالبسازان  شرکت  تغییرات  آگهی 
١0٧٨0١0٤0٩0 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/١0/0٧ تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
- سرمایه شرکت از مبلغ ٢.000.000.000ریال منقسم به ١00 سهم با نام ٢0.000.000 ریالی به ٦١٥.٦٨0.000.000 
ریال منقسم به ٣0.٧٨٤ سهم با نام ٢0.000.000 ریالی افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بدین شرح 

اصلاح گردید. )١0٩٦٧٦١(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت سپیداک گستر کرج شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ١0٢٦ و شناسه ملی ١٤00٣٥٣٦٢٩٦ 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/١0/٢٥ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -آقای رحیم جوادی 
صباحی به شماره ملی 00٦٦١٦٤٥0٨ با پرداخت ٢.٢٥٢.٥00.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان 
٢.٥00.000.000 ریال افزایش داد و آقای کریم جوادی صباحی به شماره ملی 00٦0٥0١٤0٥ با پرداخت ٢.٢٥٢.٥00.000ریال 
به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان ٢.٥00.000.000ریال افزایش داد. در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 

٤٩٥.000.000 به ٥.000.000.000 ریال افزایش و ماده مربوطه در اساسنامه بنحو مذکور اصلاح گردید. )١0٩٦٧٦٤(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اشتهارد

آگهی تغییرات شرکت همکاران پردیس درخشان ساوج شرکت تعاونی به شماره ثبت ٤٢٥٥ و شناسه ملی ١٤00٨١٢٤٨٥٧ به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ١٣٩٩/0٧/٢٨ و نامه ٣0٦٥ مورخ ١٣٩٩/١١/١١ اداره تعاون و کار و 
رفاه اجتماعی ساوجبلاغ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای رحیم سردشتی به شماره ملی ٤٨٩٩٧٣0٦٢٤ به سمت بازرس اصلی و 
آقای سعید لطفی به شماره ملی ٣٣٥٩٤٩٣0٥٢ به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب گردیدند .  )١0٩٦٧٦٥(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت سفیر جوش البرز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٣٤٧٥٧ و شناسه ملی 
١٤00٧٧٤٨٩٢٦ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/0٩/0٢ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 
محل شرکت از آدرس قبلی به آدرس جدید:استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کرج، محله حسین 
آباد ، خیابان شهید خبیری)حسین اباد( ، بن بست برادران ، پلاک ٧٣ ، مجتمع مهدی ، طبقه سوم ، واحد ٨کد 

پستی ٣١٧٤٩٣٦١٩٥تغییر یافت و ماده مربوط به اساسنامه بدین شرح اصلاح گردید. )١0٩٦٧٦٢(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت موج نیرو اوستا شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢٢٦٣٧ و شناسه ملی 
١0١٩00٤0٤٩0 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/١١/0٤ تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - نام 
شرکت به » موج نیرو ویستا « تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. -محل شرکت از آدرس 
قبلی به آدرس جدید:استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کرج، محله عظیمیه ، خیابان شهیدان 
شجاعی ، بلوار طالقانی شمالی ، پلاک 0 ، برج قائم ، طبقه دوم ، واحد ٢٢0 کد پستی ٣١٥٥٦١٨٤٨٣تغییر یافت 

و ماده مربوط به اساسنامه بدین شرح اصلاح گردید.  )١0٩٦٧٦٣(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در نظر دارد نسبت به خرید گل و 

گیاه مورد نیاز پروژه های محیط بان - ایران کوچک و... را از طریق مناقصه عمومی 
به اشخاص حقوقی و حقیقی واگذار نماید

١-شرایط متقاضی : 
متقاضی حقوقی: محتوی اساسنامه شركت ) اساسنامه 
مرتبط (  - آگهی تاسیس-آخرین تغییرات )روزنامه رسمی(- 
سایر مدارك ثبتی- كد اقتصادی . مجوز تولید گل و گیاه از 
ادارات یا ارگانها ذیربط - ایمنی کار ) قبل از انعقاد قرارداد  
ارائه نمایند درغیر اینصورت سپرده شرکت درمناقصه به  نفع 

سازمان ضبط خواهد شد(
متقاضی حقیقی: محتوی جواز کسب یا مجوز تولید گل و 
گیاه و معتبر. کپی شناسنامه و کارت ملی - ایمنی کار ) قبل 
از انعقاد قرارداد  ارائه نمایند درغیر اینصورت سپرده شرکت 

درمناقصه به  نفع سازمان ضبط خواهد شد(
٢- سپرده شرکت در  مناقصه به یکی از روشهای ذیل ارائه گردد: 
- متقاضیان می بایست بابت شرکت درمناقصه مبادرت به 
ارائه ضمانتنامه بانکی ) تا ٤٥ روز اعتبار داشته وقابل تمدید 
باشد(  به مبلغ ١/١٦٧/٥00/000ریال و یا  - واریز فیش 
نقدی به مبلغ فوق به حساب شماره ١00١00١00١٢١ بانک شهر 

شعبه عظیمیه ٤٥ متری کاج به نام شهرداری کرج 
٣-برندگان نفر اول و دوم  مناقصه  هرگاه حاضر به انعقاد 

قرارداد نباشند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد .
٤-سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در 

رد یا قبول پیشنهادات مختار است.
٥-مبلغ ١/000/000 ریال بابت هزینه خرید اسناد  مناقصه به 
حساب شماره ٧00٨٢٤١٢٦٣٩٨بانک شهر شعبه عظیمیه 
واریز و  واصل فیش واریزی به امورپیمانهای سازمان ارائه 

نمایند .) با همراه داشتن کارت اعتباری امکان واریز وجه 
درمحل وجود دارد ( 

نشر  تاریخ  از  اسناد مناقصه   ٦-متقاضیان جهت خرید 
این آگهی به مدت ده روز می توانند در ساعت اداری به 
امورقراردادهای سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
میدان  در عظیمیه- ضلع شمالی  واقع  شهرداری کرج  
استقلال- طبقه اول دفتر امور پیمانها مراجعه و یا با شماره 

تلفن ٣٢٥٤0٣0٣ )0٢٦( تماس مراجعه نمایند.
دبیرخانه  پیشنهادات:  قبول  و  اسناد  دریافت  ٧-محل 

سازمان می باشد.
٨- مهلت ارائه و تحویل اسناد: حداکثر ١0 روز کاری از تاریخ  
انتشار آگهی و تاریخ بازگشایی پاکات اولین جلسه بعداز 

عودت اسناد می باشد.
٩-  همراه داشتن مهرشرکت  و معرفی نامه ممهور  به مهر و امضاء 

مدیر عامل شرکت هنگام خرید اسناد مناقصه الزامی می باشد.
١0- سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه  مندرج شده است . 
١١-هزینـه چاپ  دو آگهـی  توامان به عهده برنـده  مناقصه می باشد .
١٢- مبلغ ١0%  کل پیشنهادی وجه نقد یا ضمانت نامه بانکی 

بعنوان سپرده حسن انجام تعهدات ازبرنده اخذ خواهد شد.
١٣- مبلغ كل رقم قرارداد ٣0% نقد و٧0% تهاتر   با ملك )در 

سطح مناطق شهرداری كرج ( محاسبه میگردد.
١٤- تاریخ بازگشایی پاکات راس ساعت ١٢ مورخ ٩٩/١٢/١٦ می باشد.
امور قراردادها وروابط عمومی
سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

آگهی ابلاغ صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۷۷۱۳ فرعی از ۱۵۴ اصلی

آگهی تغییراتآگهی تغییرات

آگهی تغییرات
آگهی تغییرات

آگهـی  مناقصه عمومی به شمـاره 70-99 آگهی تغییرات

مبلغ اولیه ریالموضوع مناقصهردیف

١

خرید گل و گیاه مورد نیاز پروژه های محیط بان – 
ایران کوچک و... سازمان سیما، منظر و فضای سبز 

شهری شهرداری کرج
٢٣/٣٥0/000/000

شهردار منطقه ۸ در اختتامیه ممیزی ایزو ۱۴۰۰۱ گفت: 
و  برنامه ریزی ها  در  محیطی  زیست  مسائل  به  توجه 

فعالیت ها می تواند گامی موثر برای بهبود وضعیت محیط 
زیست و در نتیجه ارتقای سطح کیفیت زندگی شهروندان 

شود.
شهردار  رنجبریان  مسعود  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
منطقه در اختتامیه اولین ممیزی مراقبتی استاندارد بین 
ایزو ١٤00١ ویرایش ٢0١٥ که با حضور مدیر کل  المللی 
محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران، معاونان، 
شهرداران نواحی، روسای ستاد بحران، اداره محیط زیست و 
توسعه پایدار و ممیزین برگزار شد گفت: موضوعات زیست 
محیطی یک موضوع فرابخشی است و مختص یک واحد 

و مجموعه نیست؛ بنابراین نباید صرفا با دید سازمانی 
باید در اولویت فعالیت های  اداری به آن نگاه کرد و  و 
واحدهای اجرایی، ستادی، ادارات مرتبط و تعاملات بین 

بخشی قرار گیرد.
او اضافه کرد: تعهد پذیری و مسئولیت پذیری برای اجرای 
اثر  بهبود وضعیت و  برنامه های محیط زیستی موجب 
گذاری بیشتر برنامه ها می شود و باید تلاش کنیم که این 

رویکرد در منطقه ۸ نهادینه شود.
رعایت  در  ممیزی ها  نقش  به  اشاره  با  رنجبریان 
شهروندان  رضایتمندی  کسب  و  شهری  استانداردهای 
گفت: این ممیزی ها باعث تقویت نقاط مثبت و برطرف 
کردن نقاط ضعف مان می شود تا بهتر بتوانیم به دنبال 

کسب رضایت شهروندان باشیم.
از جمله  زیست،  ترافیک و محیط  او گفت: موضوعات 

از اهمیت ویژه ای  موضوعاتی است که برای شهروندان 
برخوردار است. بسیاری از موضوعات ترافیکی به محیط 

زیست مربوط هستند.
رنجبریان در ادامه با اشاره به اینکه امیدواریم در زمینه 
اجرای ممیزی ایزو ۲۰۱۵ جزو بهترین ها باشیم، خواستار 
فرآیند  در  مدیران  همه  مؤثر  حضور  و  همکاری  توجه، 

ممیزی برای اجرای هرچه اثربخش تر آن شد.
انصاری مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهر تهران 
تمامی  و  از شهردار منطقه۸  این نشست گفت:  در  نیز 
محیطی  زیست  موضوعات  در  که  منطقه  در  همکارانم 
همواره همراه ما بودند، تشکر می کنم. اقدامات زیست 
محیطی بسیار ارزشمندی در منطقه۸ جاری و ساری است 
و تمامی پروژه های این منطقه از لحاظ زیست محیطی در 

درجه مناسبی قرار دارند.

در اختتامیه ممیزی ایزو1۴001 مطرح شد؛

اجرای پروژه های منطقه۸ همسو با محیط زیست

پایتخت

مهدی صالحی

 خبرنگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی موثق«ورزشی

 - پیشکسوت کاراته - را گرامی می دارد

بدون شک یکی از اصلی ترین معیارهای رشد و تعالی سواد 
رسانه ای در جامعه، نحوه برخورد اعضای آن با اهالی رسانه  
است، اما در رسانه ورزش کشور، حتی باوجود اینکه نقش مهم 
و اساسی رسانه ها، یکی از دلایل اصلی رونق گرفتن رشته های 
ورزشی در قالب صنایعی توانمند در زمینه های مختلف بوده است 
و ماحصل تلاش شبانه روزی رسانه ها به پیشرفت و رشد و نمو 
ورزش، کمک شایانی کرده است، اما کمی عجیب است که اصولا 

اهالی ورزش چندان ارتباط خوبی و با خانواده رسا نه ندارند.
اینکه چرا این نوع برخورد در کشور ما وجود دارد، می تواند دلایل 
متعددی داشته باشد که غالبا به مقوله فرهنگ برمی گردد، اما 
مهم ترین علت این موضوع، می تواند نگرش منفی  ای باشد که 
اهالی ورزش، از رسانه ها به خاطر سپرده اند، متاسفانه همین 
طرز تفکر اشتباه در جامعه ورزش، باعث بروز برخی از اتفاقات 

ناشایستی در نوع برخورد با رسانه های کشور شده است.
در شرایطی که استان البرز جز استان های ورزش خیز کشور 
محسوب می شود و قهرمانان و ورزشکاران ارزنده ای در این 
استان فعالیت می کنند، رشته های ورزشی گوناگونی در استان 
فعال هستند و همین پویایی جامعه ورزش در استان، البرز 
را به عنوان بستری مناسب برای برگزاری رویداد های مختلفی 
در سطوح کشوری و استانی و حتی در رشته هایی در سطح 
گسترده  فعالیت  همین  طبع  به  است،  کرده  بین المللی 

ورزشکاران در استان، گستره فعالیت اهالی رسانه ورزش در 
البرز را بسیار وسیع کرده است.

صدا و سیما مرکز البرز در بخش سیما تنها یک برنامه تخصصی 
ورزشی، با عنوان »ورزش البرز« دارد که جمعه شب ها حوالی 
ساعت ۲۲ به تهیه کنندگی مصطفی بیات و اجرای ایمان آرزه به 

روی آنتن شبکه البرز می رود.
اما چندین نکته مهم درخصوص این برنامه وجود دارد که باید به 
آن اشاره کرد، در وهله اول باید گفت، در استان البرز با این حجم 
از برگزاری رویدادهای ورزشی و فعالیت گسترده ورزشکاران البرزی 
در رشته های مختلف که به آن اشاره شد، آیا یک برنامه یک 
ساعته، گنجایش پوشش کل ورزش استان را دارد؟ در شرایطی که 
اغلب هیات های ورزشی استان البرز چه در استان و چه در سطح 
کشور نماینده دارند، حال با شرایط حاکم بر ورزش استان، تنها ۶۰ 
دقیقه در یک هفته، کفاف پوشش تمام رشته های ورزشی فعال 

در استان البرز را می دهد؟
برنامه ای که با امکاناتی در حد استان البرز، همین حالا هم در 
بخش تولید محتوا عملکردی درخشان داشته و بدون تعارف 
نسبت به بضاعت استان البرز، یک روند رو به رشد و تحسین 
برانگیزی را در سیمای البرز تجربه کرده و توانسته، مخاطبین قابل 

توجه ای را هم جذب کند.
اما نگارنده با عنایت به این موضوع که از بینندگان پرو پا قرص 
این برنامه ورزشی است، معتقد است، »ورزش البرز« تا به اینجای 
کار با تمام فشردگی ها که به دلیل ضیق وقت در برنامه دارد، تا 
حد توان ورزش استان را بدون هیچ نگاه جانبدارانه ای پوشش 

داده است.
اما متاسفانه با وجود تمام تلاش های عوامل برنامه ورزش البرز، 
چند صباحی است که در استان البرز شاهد بی مهری های فراوانی 
نسبت به تنها برنامه تخصصی ورزش سیمای مرکز البرز بوده ایم.

شوربختانه نوع برخورد با رسانه های ورزشی در استان البرز، شایسته 

جایگاه اهالی رسانه نبوده و برخلاف دیگر استان های کشور، که 
جایگاه اهل رسانه، یک مقام والا و مشخصی است، رسانه های 
استان البرز همواره شاهد کم لطفی و نگاه های مغراضانه برخی 
از اهالی ورزش استان بوده اند و برنامه ورزش البرز هم از این 

بی مهری های تمام ناشدنی، بی بهره نمانده است.
نمی خواهیم از ابتدای داستان، برخی از رفتارهای اهالی ورزش 
را با اهالی رسانه ورزش مرور کنیم، اما آنطور که پیدا است، هنوز 
هم طبق معمول در استان ما، پس از عدم نتیجه گیری، دیواری 

کوتاه تر از رسانه ها پیدا نمی شود.
از یک طرف مدیرانی تیمی در یک رشته ورزشی محبوب بودند که 
اعتماد به نفسی مثال زدنی یک برنامه تلویزیونی را عامل شکست 
تیمشان می دانستند، از طرفی در رشته ای مشابه با رشته مذکور، 
مدیرانش، حق به جانب، در اقدانی مشمئزکننده، حمایت های 
فراوان و اختصاص آنتن های چند ده دقیقه ای برای رفع موانع راه 
و حل مشلات تیمشان را علتی برای شکستشان بهانه کردند و 
در بین عوامل برنامه ی ورزش البرز به دنبال مقصر باخت هایشان 

می گشتند.
در شرایطی که حتی ضیق وقت هم مانع از حمایت های همه  
جانبه این برنامه ورزشی از رشته های مختلف نشده است، گویا 

بعضی از عوامل تیم  ها در یکی دو رشته به خصوص، که غالبا 
نصف حواشی ورزش استان را یدک می کشند، لایق چنین 
حمایت هایی از سوی رسانه ورزشی استان البرز نیستند و بهتر 
است ما اهالی رسانه های ورزشی، با بایکوت خبری آنها، آرامش را 

به ورزش استان برگردانیم.
گویا طبق منطق بی منطقی  بعضی از همین دوستان، آنتن های 
سفارشی بیشتر مورد الطاف اهالی ورزش قرار می گیرد و برنامه ای 
چون ورزش البرز که سمت وسویی عادلانه  دارد، چندان مورد 
اقبال آنان نیست، تمام این کم لطفی ها را می تواند، تنها یک 
علت داشته باشد، متاسفانه فرهنگ برخورد با رسانه ها در استان 
البرز وجود ندارد. این مورد را هم باید ذکر کرد که وقتی از رسانه ی 
ملی صحبت می کنیم، این جمله بدین معنا است که رسانه 
متعلق به ملت است، پس زمانی که به برنامه ای در رسانه ملی 
توهین می کنید، انگار به مردم اهانت کرده اید و مخاطبین آن را 
خوار داشته اید، بهرحال با تمام این کم لطفی ها، نمی توان از نقش 
مهم اهالی رسانه چه مکتوب چه صوتی تصویری، در ورزش 
کشور گذشت. در نهایت امیدواریم روزی برسد که رسانه  در ورزش 
استان البرز به جایگاهی قابل احترام و در شان اهالی زحمتکش 

رسانه ورزشی برسد...

آقایان! اهالی رسانه را دلسرد نکنید؛

»ورزش البرز« همچنان مورد کم لطفی...
حرف آخر

شافعیان: امیدوارم بتوانیم از عنوان قهرمانی خود دفاع کنیم  
سرمربی تیم هندبال اشتادسازه درخصوص دیداربعدی تیمش برابر شهیدشاملی 

گفت: تمرینات و آنالیز ها را برای بازی بعدی انجام دادیم قطعاً بازی سختی 
داریم باتوجه به اینکه یک بازی را به شهید شاملی کازرون واگذار کردیم 

و یک بازی را پیروز شدیم، هردو تیم شرایط پایاپایی داریم.شاملی تیم 
خوبی است و امیدوارم بتوانیم ازعنوان قهرمانی خود دفاع کنیم .

تورنمنت بین المللی هندبال یزد از امروز آغاز می شود 
تورنمنت بین المللی چند جانبه یزد از امروز با شرکت تیم های جوانان ایران، 

عراق، ازبکستان، تیم نوجوانان ایران و تیم منتخب یزد آغاز خواهد 
شد.رضا عزتی- دبیرکل فدراسیون هندبال نیز که به منظور برنامه ریزی 

هرچه بهتر و برگزاری ایده آل مسابقات به یزد سفر کرده، صبح شنبه 
به همراه مسئولین استان یزد از این تیم استقبال کردند.

لبران از رکورد ۳۵ هزار امتیاز گذشت 
فوق ستاره تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز به قله دیگری در دوران 

بازیگری خود در لیگ NBA رسید. لبران جیمز- فوق ستاره تیم 
لس آنجلس لیکرز پس از بازی روز پنجشنبه تیمش مقابل بروکلین 

نتس در لیگ اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا به افتخاری جدید در 
دوران حرفه ای خود رسید.

دعوت از ۳۵ آزادکار به پنجمین مرحله اردوی تیم ملی کشتی 
پنجمین مرحله اردوی تیم ملی کشتی آزاد از روز سوم اسفند ماه برگزار می شود. 

پنجمین مرحله از اردوی تیم ملی کشتی آزاد برای حضور در رقابت های 
گزینشی المپیک و قهرمانی آسیا در قزاقستان، روزهای ٣ لغایت ١٣ 

اسفندماه در محل خانه کشتی شهید ابراهیم هادی مجموعه ورزشی 
آزادی تهران برگزار می شود.

ACL چهره المپیکی تکواندوی ایران پاره شد
آرمین  هادی پور- ملی پوش المپیکی تکواندوی ایران که پیش از این به 

دلیل آسیب دیدگی از ناحیه ACL در رقابت های لیگ برتر تکواندو 
حضور نداشت، با پارگی کامل ACL مواجه شده است. فریبرز 

عسکری با تأیید این موضوع گفت: در صورت جراحی با دوری 
۶ماهه و احتمال از دست دادن المپیک مواجه خواهد شد.

ثبت نخستین کوادروپل دبل بسکتبال زنان ایران 
بازیکن تیم مولتی کافه مشهد با ثبت چهار آمار دو رقمی در مسابقه 

تاریخ  در  اولین بار  برای  تهران  گاز  برابر  خود  تیم  روزجمعه 
بسکتبال ایران کوادروپل دابل کرد. ریحانه حشمتی در دیدار 

این تیم برابر گاز تهران موفق شد ۱۱امتیاز، ۱۰ ریباند، ۱۰پاس 
گل و ۱۰ توپ ربایی به ثبت برساند.

مشایخی به پنجره سوم کاپ آسیا می رسد
با برطرف شدن مصدومیت سجاد مشایخی و به تعویق افتادن بازی های پنجره 

سوم  انتخابی کاپ آسیا، او می تواند درترکیب تیم ملی بسکتبال قرار 
بگیرد.سجاد مشایخی افزود: حدوداً سه هفته ای بود که فقط فیزیوتراپی 

انجام دادم تا شرایطم بهتر شود و خداراشکر بازی های پنجره سوم هم 
عقب تر افتاد و اکنون امکان این هست که به تیم ملی کمک کنم.

حکم محرومیت ساعی تعلیق شد
و  تکواندو  ملی  تیم  فنی  مدیر  ساعی-  هادی  محرومیت  حکم 

باشگاه فرمانیه تعلیق شد تا او مبارزات نهایی لیگ برتر را 
از نزدیک نظاره گر باشد. مرحله نیمه نهایی رقابت های لیگ 

برتر تکواندو )جام خلیج فارس( از دیروز در خانه تکواندو 
درحال برگزاری است.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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طرح:   امیررضا  بیات
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تیر 
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 31
فروردین 
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 17
فروردین 

99

 26
اسفند 

98

 9
اسفند 

98

 4
اسفند 

98

30
بهمن
98 

 7
مرداد 

99

 15
شهریور 

99

اعلام رسمی فوت 
دو نفر بر اثر ابتلا به 
ویروس کرونا در قم

تعطیلی  مراکز 
آموزشی آغاز شد

ثبت رکورد 158 
مرگ کرونایی در 

یک روز!

استفاده از »ماسک« 
در اماکن عمومی 

اجباری شد

نخستین سال 
تحصیلی مجازی 

آغاز شد

ستاد ملی مبارزه با 
کرونا تشکیل شد

تعطیلی اماکن 
زیارتی آغاز شد

ممنوعیت برگزاری 
مراسم مذهبی 
در ماه رمضان

ثبت رکورد 235 
مرگ کرونایی در 

یک روز!
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بهمن 

99

 16
بهمن 
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 16
دی
99

 1
آذر
99 

 28
آبان
99

 26
آبان
99

 5
آبان
99

 22
بهمن 

99

 25
بهمن

99

برخی مشاغل به طورکامل 
تعطیل و محدودیت ها 

تشدید  شد

طرح کمک هزینه 
معیشتی و وام 
کرونا اعلام شد

اولین مورد ابتلا به 
کرونای انگلیسی 

شناسایی و اعلام شد

نخستین  مرحله 
از  واکسیناسیون 
سراسری آغاز شد

کرونای انگلیسی  
جهش یافته در کشور 

چرخیده است!

ثبت رکورد 486 
مرگ کرونایی در 

یک روز!

منع تردد شبانه اعلام و 
پایتخت کشور به مدت 

دو هفته تعطیل شد

نخستین  محموله 
واکسن روسی اسپوتنیک 

به کشور وارد شد

مراسم 22 بهمن به 
صورت خودرویی، موتوری 

و از راه دور برگزار شد
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